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 Paragraf Ärende Diarienummer 

 Val av protokolljusterare samt 
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byggnadsnämnden 

  

§ 82 Avrapportering energigrupperna   

§ 83 Svar på motion från Alexander Steinvall, C 

om förbättring av parkeringsmöjligheter 
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§ 84 Svar på skrivelse om hundrastgård i 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 81/2023  

Presidiemöte med miljö- och 
byggnadsnämnden 

Beslut 
Arbetsutskottet har mottagit informationen. 

Ärendebeskrivning 
På dagens möte deltar ordförande Lennart Davidsson, KD, Konny Bogren, S 
och miljö- och byggnadschef Elisabeth Karlsson. 

Aktuella frågor lyfts, bland annat om ödehus och aktuella markfrågor. 

Skickas till 
Miljö- och byggnadsnämnden 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 82/2023  

Avrapportering energigrupperna 

Beslut 
Arbetsutskottet har mottagit informationen. 

Ärendebeskrivning 
På dagens sammanträde deltar projektchef Jens Karlsson och brandmästare 
Ulf Bowein. De lämnar en slutredovisning för arbetet i energigrupperna. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 209/2022 

Skickas till 
Projektchef 

Brandmästare 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 83/2023 Diarienummer 2022/125 

Svar på motion från Alexander 
Steinvall, C om förbättring av 
parkeringsmöjligheter vid badplatsen 
Kaffeberget i Virserum 

Förslag 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
anse motionen besvarad utifrån yttrandet i ärendebeskrivningen, som bland 
annat innebär att i dagsläget bedöms inte finnas något akut behov av någon 
utökning eller asfaltering av befintlig parkering. 

Sammanfattning 
Svar på motionen har överlämnats som bland annat innebär att 
bedömningen är att det inte finnas något akut behov av någon utökning eller 
asfaltering av befintlig parkering, men om behov skulle uppkomma kan en 
snabb åtgärd med tidsbegränsning genomföras på befintlig parkering. 

Ärendebeskrivning 
Fullmäktigeledamoten Alexander Steinvall, C, har 2022-09-06 lämnat in en 
motion om förbättring av parkeringsmöjligheter vid badplatsen Kaffeberget 
i Virserum. I motionen lyfts att behovet av fler parkeringsplatser ökat i och 
med att fler hemestrar samt att fler elever på skolan använder sig av denna 
parkering till EPA- och A-traktorer. 

Arbetsutskottet beslutade § 207/2022 att remittera motionen till Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för att i samråd med kultur- och 
fritidskontoret ta fram ett yttrande. 

Kontakt med motionsställaren har skett för att säkerställa motionens 
intentioner. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Idag finns det cirka åtta parkeringsplatser på grusparkeringen som ligger i 
anslutning till badplatsen. Därutöver återfinns 2–3 parkeringsplatser för 
rörelsehindrade närmre badplatsen. Alla dessa ligger utanför detaljplanelagt 
område men på kommunal mark.  

Inom området finns det också 21 allmänna parkeringsplatser inom ett 
avstånd på cirka 290 meter från badplatsen samt ytterligare 68 allmänna 
parkeringsplatser inom ett avstånd på cirka 440 meter från badplatsen.  

Ovan 21 + 68 platser ligger fem respektive 190 meter från skolan.  

Befintlig parkering bedöms kunna få en effektivare och säkrare användning 
om den asfalteras och parkerings räcken monteras. För att ytterligare 
effektivisera användning bör tidsbegränsning skyltas för badsäsong 
respektive ej badsäsong. Parkeringen bör inte användas av skolan utan det 
finns allmänna parkeringar inom rimligt avstånd från skolan som är bättre 
lämpande för deras behov. 

Om en utökning av parkeringen önskas kan den enklast praktiskt förläggas 
öster om befintlig parkering. Den fastigheten är planlagd för bostadsända-
mål och en utökning från befintlig parkering skulle innebära att parkeringen 
hamnar över två fastighetsgränser. I så fall kommer ett bygglov behöva 
hanteras av miljö- och byggnadsnämnden då det skulle vara en mindre 
avvikelse.  

Även en utökad parkering bör tidsbegränsas för att effektivisera 
användningen.  

Det skulle också gå att förlägga en parkering norr om befintlig parkering 
men det skulle både vara dyrare på grund av befintlig vegetation och lutning 
samt att det inte skulle bli lika trafiksäkert med två motstående parkeringar 
där backning sker i samma riktning. 

Enligt kultur- och fritidskontoret har det inte inkommit några synpunkter 
från allmänheten gällande utökat parkeringsbehov i området. 

Det kan dock vara en åtgärd för att främja ytterligare besök på badplatsen 
samt utöka tillgängligheten till densamma. 

Kostnadsbedömningar 

Befintlig parkering bedöms kosta cirka 50 tkr att asfaltera samt sätta parke-
rings räcken och skylta upp med tidsbegränsning. Med reservation för 
myndighetskrav om dagvattenhantering.  
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En utökad parkering öster om befintlig parkering med asfalt, parkerings-
räcken, skyltar och bygglovskostnader exklusive eventuella dagvattenåtgär-
der bedöms kosta cirka 100 tkr. 

Yttrande 
Det bedöms inte finnas något akut behov av någon utökning eller asfaltering 
av befintlig parkering. Om det skulle visa sig att det framkommer klagomål 
på parkering av andra än badgäster kan en snabb åtgärd med 
tidsbegränsning genomföras på befintlig parkering då det är utom 
detaljplanelagt område och därmed krävs inte någon lokal trafikföreskrift. 

Om man ska gå vidare med en utökad parkering bör det hanteras inom 
ramen för ordinarie budgetprocess som en prioritering av befintlig budget 
eller ett utökat anslag. 

Beslutsunderlag 
Motion från Alexander Steinvall, C, 2022-09-06 

Kommunfullmäktige § 99/2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 189/2022, 207/2022 

Tjänsteskrivelse projektchef 2023-03-17 

Förbundsdirektionen § 22/2023 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 84/2023 Diarienummer 2022/181 

Svar på skrivelse om hundrastgård i 
Virserum 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att anta yttrandet i ärendebeskrivningen som svar på 
skrivelsen. Yttrandet innebär bland annat att det inte är rimligt att prioritera 
en hundrastgård i kommunal regi. Om det finns ett föreningsintresse bör 
frågan prövas igen utifrån vilka förutsättningar som finns för en sådan 
lösning. 

Sammanfattning 
Svar på skrivelse om hundrastgård i Virserum har överlämnats. 

Ärendebeskrivning 
En boende i Virserum har lämnat in en skrivelse om önskemål om en 
hundrastgård i Virserum. 

Arbetsutskottet beslutade § 233/2022 att remittera skrivelsen till Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) för att återkomma med förslag 
till svar på skrivelsen. 

Det har tidigare inkommit såväl skrivelser som motioner om samma önske-
mål på flera orter i kommunen. 

I en motion som besvarades under 2020 gjorde ÖSK en omvärldsanalys där 
information inhämtades från länet. Då var det endast Nybro kommun som 
hade en kommunal hundrastgård sedan 2016 och i Kalmar höll man på att 
bygga den första. Inga andra kommuner hade då någon kommunal hundrast-
gård.  

Oskarshamns kommun hade haft en tidigare men fick lägga ner den då den 
inte nyttjades men man hade öppnat för att bygga en ny om det fanns någon 
förening som var intresserade av att ta ansvar för drift- och underhåll. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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I Västervik hade man utrett frågan 2019 och då kommit fram till samma 
slutsats som Oskarshamn. Där hade man också kostnaterat att en hundrast-
gård på cirka 600 m2 med stängsel och grindar skulle kosta cirka 250 tkr att 
anlägga samt cirka 40 tkr i årlig drift- och underhållskostnad.  

I några kommuner i länet fanns enstaka hundrastgårdar i föreningsdrift som 
föreningar anlagt själva. 

I vår kommun finns en i Målilla som byggts och förvaltas av förening. 

Återkommande orsak i andra kommuners behandling av förslag om hund-
rastgårdar har varit närheten till natur och att det inte är några större avstånd 
till natur från de få områden som kan anses urbaniserade i den grad att 
hundrastgård skulle vara motiverat. Ett annat argument har varit att man ser 
att om man anlägger en hundrastgård i en tätort så måste man på sikt göra 
det även i alla andra.  

Med hänsyn till ovanstående är det inte rimligt att prioritera en hundrastgård 
i kommunal regi. Om det finns ett föreningsintresse bör frågan prövas igen 
utifrån vilka förutsättningar som finns för en sådan lösning. 

I kommunen fanns 2020 tre föreningar som sysslar med olika verksamheter 
med hund, två i Hultsfred och en i Silverdalen. Samtliga ligger i anslutning 
till tätorterna. Intresserade kanske kan vända sig till dem för att lyssna av 
intresse. Hos dessa föreningar finns också en större kompetens inom om-
rådet än vad kommunen besitter. 

Förslaget till svar är avstämt med kultur- och fritidskontoret som inte har 
något att tillägga. 

Beslutsunderlag 
Skrivelse 2022-11-17 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 233/2022 

Tjänsteskrivelse projektchef 2023-03-17 

Förbundsdirektionen § 23/2023 

Skickas till 
Skriftställaren 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 85/2023 Diarienummer 2023/83 

Byte av reningsanläggning på 
Virserums badhus 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att delar av reningsanläggning på Virserums badhus 
byts ut under 2023 för att klara av nya krav. Finansiering sker genom den 
utökade underhållsbudgeten för kommunens fastigheter.   

Sammanfattning 
Reningsanläggningen på Virserum badhus behöver uppgraderas för att klara 
av nya riktvärden. 

Ärendebeskrivning 
Efter folkhälsomyndighetens nya riktvärden på trihalometaner (THM) som 
infördes i föreskrifter och råd om allmänna bassängbad ligger Virserums 
badhus alldeles för högt på sina värden. Gränsvärdet ska ligga under 100 
µg/liter och Virserums badhus ligger på 260 - 270 µg/liter jämfört med 
mellanbassängen i Hagadal som ligger på 43 µg/liter. Kultur- och 
fritidskontorets driftpersonal har under året försökt att få ner värdena men 
med det reningsverk som finns idag går det inte. I samband med ett byte 
försvinner även hanteringen av saltsyran som ersätts av koldioxid för ph-
reglering som är mycket bättre för arbetsmiljön samt att risken för att 
klorgas bildas elimineras.  

Offert för utbyte av reningsanläggningen finns framtagen av kultur och 
fritidskontoret som också svarar för alla nödvändiga kringarbeten med 
utbytet. 

Finansiering föreslås ske genom att 500 tkr tas av den utökade 
underhållsbudgeten för kommunens fastigheter. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse fastighetschef 2023-03-28 

Skickas till 
AB Hultsfreds Bostäder 

Ekonomikontoret 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 86/2023 Diarienummer 2023/86 

Renhållningstaxa från och med 1 juni 
2023 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan 
förslag till beslut. 

Sammanfattning 
Tidigare aviserat behov om revidering av taxan redan på halvårsbasis har 
aktualiserats av flera olika skäl. 

Generellt föreslås ytterligare styrande höjningar på abonnemang som ska 
fasas ut.  

Viktiga förändringar som föreslås är att hemkompostabonnemangen upphör 
helt, bilaga 1:s övergångstaxa upphör helt och en styrning för flerfamiljshus 
och verksamheter mot gröna abonnemang är de enskilt största höjningarna. 

Ärendebeskrivning 
I samband med förslaget till taxa för 2023 flaggades för behov av revidering 
av taxan redan på halvårsbasis 2023.  

Precis efter antagandet kom första signalen som pekade på detta behov då 
index för de olika entreprenaderna inom renhållningsverksamheten kom. 

Indexregleringar på över 15 %-enheter. Vid bokslutet för 2022 kom nästa 
signal genom ett underskott på drygt 1,5 mnkr (som hanterades genom att 
nyttja tidigare avsättning för investeringarna inför etapp 2 av fastighetsnära 
insamling).  

Index och negativt bokslut var högre än väntat. 

Tredje signalen, vilken dock är önskad, är de abonnemangsbyten som skett. 
Flera har gått över på grönt abonnemang men som då innebär lägre intäkter. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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I samband med den översyn som gjorts nu har det också visat sig svårt att 
ekonomiskt räkna hem ”släckningen” av den så kallade övergångstaxan 
(bilaga 1 i taxedokumentet), vilket beslutades redan i taxan från 2023-01-01 
skulle ske 2023-05-31. ”Släckningen” får en ekonomisk konsekvens på  
ca 9 mnkr som måste hämtas hem i ordinarie taxa. 

På helårsbasis 2023 behöver intäkterna från taxor öka med ca 6 mnkr. På 
första halvårets taxa ökades med ca 4,9 mnkr men då är övergångstaxan 
släckt från 2023-06-01. 

Kvarstående avsättning i Hultsfred per 2023-01-01 uppgår till 3 236 tkr. 

Om inga förändringar sker i abonnemangsformer mellan 2023-06-01 och 
2023-12-31, mer än de tvingande enligt nu föreslagen taxa, ser nuvarande 
prognos ut att innebära ett underskott på drygt 1 mnkr.  

Det finns dock flera faktorer som kan innebära att intäkterna ökar ytterligare 
såsom att vid byten så ser vi över grundavgifter och kunduppgifter, att kost-
naderna inte blir så höga som beräknat, att intäkterna på material blir högre 
och så vidare. Samtidigt finns motsvarande risker åt andra hållet med att 
kostnader kan komma att öka mer än beräknat, fler kunder går över frivilligt 
till gröna abonnemang och så vidare. 

I och med att det finns en avsättning kvar bedöms det hanterbart att kunna 
föreslå en taxa som för tillfället inte bedöms vara självfinansierad. En första 
indikation kommer ske i samband med delårsbokslutet för augusti.  

I nu liggande förslag med start 2023-06-01 föreslås generellt höjningar på 
de flesta abonnemang och är även denna gång styrande genom högre höj-
ningar på de abonnemang som kommer fasas ut. 

I stora drag ligger höjningarna hos villor på ”gröna” abonnemang på 8–9 %, 
”gula” på 26-31 % och röda på 24-26 %. 

Generellt har nästan samtliga abonnemang ”jämnats” till hela 100-kr och en 
likställighet har skett gentemot Vimmerby Energi och Miljö AB:s 
(VEMAB) taxa för 2023.  

Störst höjningar återfinns i taxorna för verksamheter och flerfamiljshus då 
de utgör en majoritet av kunderna som återfinns i övergångstaxan  
(bilaga 1 i taxedokumentet). På grundavgifterna varierar höjningarna mellan 
8-51 % för lägenheter (grönt-gult-rött) och verksamheter mellan 16-70 %. 

På hämningsavgifterna för röda abonnemang för dessa finns höjningar uppe-
mot 78 %.  
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Här finns alltså en ordentlig styrning mot gröna alternativ där matavfallsut-
sortering endast har höjningar på 4-7 % och full sorteringslösning med en 
sänkning på -1 %. 

Ovan är alltså för att de som legat på övergångstaxan snarast möjligt ska se 
nyttan av att gå över på grönt abonnemang.  

Några enstaka sänkningar förslås också. 

Viktiga förändringar i taxedokumentet 
Hemkompostering 

Samtliga abonnemang med hemkompost föreslås fasas ut då samtliga är 
kombinerade med röda abonnemang. Dessa kommer per automatik få taxa 
motsvarande rött villahushåll respektive fritidshus per 1 juni 2023. 

Nya taxor 

Fyrfack 660 liter föreslås få en till abonnemangsform med dubbelt hämt-
ningsintervall för respektive kärl.  

Slam och latrin 

I huvudsak föreslås en anpassning med VEMAB:s taxa och utifrån de kost-
nadsökningar som blev följden av nya index efter senaste taxehöjningen. 
Här har vi variationer mellan 3–25 % höjning. 

Kärlbytesavgifter 
En administrativ förenkling då en enhetlig taxa föreslås för samtliga kärl-
typer förutom boxen för ljuskällor och batterier,  
Samt att kärlbyte är kostnadsfritt vid ett planerat införande av fastighetsnära 
insamling. 

Om kund själv väljer att byta kärl till motsvarande gröna abonnemang innan 
ett planerat införande av Östra Smålands kommunalteknikförbund (ÖSK) 
föreslås också en kostnadsfrihet vid byte. Kunden får också byta kärl 
ytterligare en gång innan det planerade bytet sker om det gäller flera, färre 
eller annan storlek av kärl.  
Det är också kostnadsfritt för kunden om ÖSK senare i ett planerat skede 
byter kärlen ifall det inte är logistiskt bästa lösningen. Dessa byten måste i 
så fall ske innan 2027-05-31. 

Vidare så har kunden rätt att gå över på grönt abonnemang från den dag 
beställning läggs oavsett hur länge bytet tar praktiskt för ÖSK att genom-
föra. 
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Beslutsunderlag 
Bilaga 1 HU Skillnad 2023-1 vs 2023-2_förslag 

Renhållningstaxa Hultsfred 2023 juni_förslag 

Prislista för förpackningar Hultsfred 2023 juni_förslag 

Prislista för verksamhetsavfall till Kejsarkullen 2023 juni_förslag 

Tjänsteskrivelse projektchef 2023-03-13 

Förbundsdirektionen § 14/2023 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 87/2023 Diarienummer 2023/87 

VA-taxa 2024 

Förslag 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
anta förslag till VA-taxor för 2024. 

Förslaget utgår från en ökning av taxan för med 6,5 % gällande rörliga 
respektive fasta avgifter och oförändrat avseende anläggningsavgifter. 

Sammanfattning 
VA-verksamheten, precis som många andra verksamheter är påverkade av 
den generella prisökningen på varor och tjänster som sker just nu, samt även 
de höga energipriser som råder just nu. Detta tillsammans med ökade 
kapitalkostnader gör att taxan måste höjas med 6,5% för att få kostnads-
täckning för verksamhetsåret.      

Ärendebeskrivning 

Den i särklass största investeringsposten för VA över budget-/planperioden 
(2024–2028) är VA-saneringar av ledningsnätet som uppgår till ca 160 
miljoner. Utöver VA saneringarna så uppgår exploatering samt 
reinvesteringar i VA anläggningarna och vattenskyddsområdena till drygt 
33 miljoner över planperioden. 

Det finns även investeringar där investeringsfond kan nyttjas till ett belopp 
om ca 65 miljoner. Det är ny råvattentäkt för Hultsfred/Silverdalen med 
tillhörande överföringsledning samt överföringsledning mellan Målilla och 
Mörlunda.  

Inför 2022 finns drygt 31 miljoner avsatta i investeringsfonden för dessa 
investeringar. 

Det finns således ett behov av att göra ytterligare avsättningar till investe-
ringsfonden. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

18



2 (2) 

 

För perioden beräknas prognostiserade höjningar fördelas lika mellan rörlig- 
och fasta avgifter med följande procentsatser:  

• 2024 = 6,5 % 

• 2025 = 4,0 % (prognos)  

• 2026 = 5,0 % (prognos)  

• 2027 = 5,0 % (prognos)  

• 2028 = 7,0 % (prognos) 

För typ-hus A enligt Svensk Vatten ger detta en kostnadsökning om         
601 kr/år 

För typ-hus B enligt Svensk Vatten ger detta en kostnadsökning om             
5 127 kr/år. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse driftchef VA 2023-03-24 

Förbundsdirektionen § 17/2023                                                              

Förslag till VA-taxa 2024 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

19



 

 

1 (2)
1 (2)

Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 88/2023 Diarienummer 2023/88 

Revidering av förbundsordning för 
Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund 

Förslag 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
överlåta till förbundet att hantera miljökontrollprogram för deponier på 
kommunal mark samt att detta läggs till i förbundsordningen. 

Detta gäller under förutsättning att även Högsby kommunfullmäktige 
beslutar så. 

Sammanfattning 
Ett tillägg föreslås i förbundsordningen gällande deponier på kommunal 
mark. 

Ärendebeskrivning 
Östra Smålands kommunalteknikförbund (ÖSK) har praktisk hanterat miljö-
programmen men ett formaliserats beslut har aldrig tagits för övriga depo-
nier på kommunal mark. 

Förbundsordningen föreslås uppdateras med följande: 

§ 3.13 Överlåtelse från Hultsfred av kommunens ansvar för deponier på 
kommunal mark. Hultsfreds kommun överlåter till förbundet att hantera 
miljökontrollprogram för deponier på kommunal mark. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse projektchef 2023-03-24                            
Förbundsdirektionen § 24/2023                                                             
Förslag reviderad förbundsordning 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 89/2023 Diarienummer 2023/85 

Reviderad förbundsordning för 
Samordningsförbundet i Kalmar län 

Förslag 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna den reviderade förbundsordningen för Samordningsförbundet i 
Kalmar län. 

Ärendebeskrivning 
En översyn har gjorts av nu gällande förbundsordning för 
Samordningsförbundet i Kalmar län. Den reviderade förbundsordningen har 
översänts för beslut i respektive medlemskommuns fullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Reviderad förbundsordning samt underlag 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 90/2023 Diarienummer 2023/84 

Remiss Boverkets förslag till 
föreskrifter om översiktsplan 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att remittera remissen till miljö- och 
byggnadsnämnden för att återkomma till arbetsutskottet med yttrande eller 
förslag om att avstå detta.  

Sammanfattning 
Boverkets föreslag till föreskrifter om översiktsplan med 
konsekvensutredning har översänts på remiss. 

Ärendebeskrivning 
Boverket har skickat Boverkets föreslag till föreskrifter om översiktsplan 
med konsekvensutredning på remiss. Boverket har tagit fram ett förslag till 
föreskrifter för översiktsplan som preciserar kraven i 2 kap. 5c § plan- och 
byggförordningen (2011:338), PBF. Föreskrifterna ska stötta kommuner i 
hur de ska uppfylla kraven. Föreskrifterna innehåller regler om hur 
informationen i en digital översiktsplan ska definieras och identifieras. 
Yttrande på remissen ska vara Boverket tillhanda senast den 25 augusti 
2023. 

Beslutsunderlag 
Missiv och remiss Boverkets föreslag till föreskrifter om översiktsplan med 
konsekvensutredning 

Skickas till 
Miljö- och byggnadsnämnden 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 91/2023 Diarienummer 2023/8 

Anmälningsärenden 
1. Protokoll kommunförbundet Kalmar län 2023-03-17 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 92/2023   

Kommunens styrelsarbete 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att arbetet är utfört för kommunens del. 

Ärendebeskrivning 
Brandmästare Ulf Bowein redogör för kommunens styrelsarbete. 

Skickas till 
Räddningstjänsten                                                                         
Länsstyrelsen 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-18 

KSAU § 93/2023 Diarienummer 2023/91 

Ny förskola i Vena 

Beslut 
Arbetsutskottet har mottagit informationen och ärendet får återkomma på 
kommande sammanträde. 

Ärendebeskrivning 
På dagens sammanträde får arbetsutskottet en rapport om pågående arbete 
med en ny förskola i Vena, bland annat om tänkt placering av förskolan. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 29/2022 

Kommunstyrelsen § 25/2022 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande
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